



Date: 21 March 2026

List of Board nominees

Al Batinah Power Company SAOG (the “Company”) advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor’s community that it has received three (3) applications to fill in two (2) seats in the Board of Directors. The list and the summary profile of the nominees is as below:

1. Mr. Salah Al Shamsi

Mr. Salah Al Shamsi has over 28 years of experience in strategic leadership and management, with a strong track record in driving organizational transformation and operational excellence. He holds an MBA from the United Kingdom and a bachelor’s degree in marketing from the USA. Currently, he serves as Head of Strategic Planning and Risk Management at Al Maha Petroleum leading cross-functional teams across strategy, risk management, and Fuel Station network development. His experience includes leading major development and investment projects, conducting feasibility studies, corporate restructuring, and delivering innovative business solutions. Furthermore, he is equipped with extensive experience in Sales, Marketing, Advertising, and customer service in addition to the development and management of retail chains, restaurants, bakeries, and coffee shops. Education MBA, Business Administration, The University of Hull, UK BBA, Marketing, The University of Arkansas at Little Rock, USA

2. Mr. Guilherme Azevedo da Silva

Guilherme Azevedo da Silva is a senior finance executive with over 18 years of international experience in the energy sector. He currently serves as Finance Vice President AMEA and Country CFO GCC at ENGIE, based in Dubai, where he leads regional finance operations, internal controls, and strategic financial alignment. He has held senior leadership roles across Latin America and Europe, including Finance Vice President Renewables and Head of Business Control South America, driving financial performance, FP&A, and strategic decision-making. He began his career at Deloitte. Guilherme holds degrees in Business Administration and Accounting and is fluent in English, with advanced proficiency in French and Spanish, and native Portuguese.

3. Mr. Michael Cunningham

Originally trained as an engineer in the UK power industry, Michael Cunningham has been working in GCC since 2005. During these 20 years, Mike has been involved in asset management and project execution of CCGT, desalination and renewal projects in UAE, Saudi Arabia, Bahrain, Africa and Central Asia. He holds a BSc and MBA and has previously sat as a Director on the Boards of several project companies. He holds Master of Business Administration & BSc from the Open University.

Signed by:

Signed by:

Faraz Kothari

CB331A91D20D450...

Faraz Kothari
Company Secretary

DS



التاريخ: 21 مارس 2026م

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

تود شركة الباطنة للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تحيط علماً كلاً من هيئة الخدمات المالية، وبورصة مسقط، والمستثمرين بانها تلقت 3 استمارات الترشح لملء (2) مقعدين في مجلس الإدارة. لمحة موجزة عن المترشحين ادناه:

1. الفاضل/ صلاح عبدالله سلطان الشامسي

يمتلك الفاضل صلاح الشامسي خبرة تزيد عن 28 عاماً في القيادة والإدارة الاستراتيجية، مع سجل مهني حافل في تحقيق التحول المؤسسي والتميز التشغيلي. وهو حاصل على ماجستير إدارة الأعمال من المملكة المتحدة و بكالوريوس في التسويق من الولايات المتحدة. يشغل حالياً منصب رئيس قطاع التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر في شركة المهام لتسويق المنتجات النفطية، حيث يقود فرقاً متعددة التخصصات ويشرف على التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر وتطوير شبكة محطات الوقود. تشمل خبرته قيادة المشاريع الكبرى، إعداد دراسات الجدوى الاقتصادية والاستثمارية، إعادة هيكلة الأطر المؤسسية، تطوير حلول أعمال مبتكرة، وصياغة الاستراتيجيات المؤسسية ومتابعة تنفيذها. ويتمتع بخبرة إضافية في المبيعات والتسويق والدعاية والإعلان وخدمة العملاء إضافة إلى إدارة سلاسل المتاجر والمطاعم والمخابز والمقاهي وتجهيزها. المؤهلات العلمية، جامعة هال، المملكة المتحدة بكالوريوس إدارة الأعمال (تسويق)، (MBA) ماجستير إدارة الأعمال، جامعة أركنساس في لينتل روك، الولايات المتحدة الأمريكية

2. الفاضل/ غيليرمي أزيفيدو دا سيلفا

غيليرمي أزيفيدو دا سيلفا هو قيادي مالي يتمتع بخبرة دولية تزيد عن 18 عاماً في قطاع الطاقة. يشغل حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية لمنطقة آسيا والشرق الأوسط وأفريقيا والمدير المالي لدول مجلس التعاون الخليجي في شركة إنجي، ومقره دبي، حيث يقود العمليات المالية الإقليمية، والرقابة الداخلية، ومواءمة الاستراتيجيات المالية. شغل سابقاً مناصب قيادية في أمريكا اللاتينية وأوروبا، من بينها نائب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية لقطاع الطاقة المتجددة ورئيس الرقابة المالية لأمريكا الجنوبية، حيث ساهم في تعزيز الأداء المالي وقيادة التخطيط والتحليل المالي ودعم اتخاذ القرار الاستراتيجي. بدأ مسيرته المهنية



في شركة ديلويت. يحمل درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال ودرجة البكالوريوس في المحاسبة، ويتقن اللغة الإنجليزية بطلاقة، إضافة إلى مستوى متقدم في الفرنسية والإسبانية، والبرتغالية كلغته الأم.

3. الفاضل/ مايكل كانينغهام

تلقى الفاضل/ مايكل كانينغهام تدريبه الأساسي كمهندس في قطاع الطاقة بالمملكة المتحدة، ويعمل في دول مجلس التعاون الخليجي منذ عام 2005. وخلال ما يقارب 20 عامًا، شارك مايك في إدارة الأصول وتنفيذ مشاريع محطات توليد الطاقة بالغاز الطبيعي، وتحلية المياه، ومشاريع تجديد محطات الطاقة في الإمارات العربية المتحدة، والمملكة العربية السعودية، والبحرين، وأفريقيا، وآسيا الوسطى. وهو حاصل على بكالوريوس العلوم وماجستير إدارة الأعمال، كما سبق له شغل عضوية مجالس إدارة عددٍ من شركات المشاريع. حاصل على ماجستير إدارة الأعمال، ودرجة البكالوريوس في العلوم من الجامعة المفتوحة.



Signed by:

Faraz Kothari

CB331A91D20D450...

فراز كوثاري
أمين السر